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Onderwerp: Beantwoording overige vragen over de financiële situatie MAK 
Blokweer

Beste mevrouw Katers,

U heeft vragen gesteld over de financiële situatie van MAK Blokweer. In deze brief leest u de 
antwoorden op uw vragen.

Vraag 1 Heeft het MAK een structurele subsidierelatie of moeten ze jaarlijks hiervoor een aanvraag 
indienen? Wat zijn de jaarlijkse kosten van de accountant?

Antwoord
MAK heeft een structurele subsidierelatie met de gemeente Hoorn, maar ieder jaar moet MAK Blokweer 
een nieuwe aanvraag indienen. Hieraan ligt ten grondslag dat wij ieder jaar in overleg gaan over de 
subsidieprestaties van MAK Blokweer. Op deze subsidieprestaties is deze subsidie gebaseerd. De 
kosten van de accountant voor de jaarrekening bedragen ongeveer € 4.000.

Vraag 2 Door de nieuwe cao zijn de salarislasten van de MAK medewerkers gestegen. Klopt het 
dat de subsidie niet is toegenomen om deze stijgende salariskosten op te kunnen vangen, 
en zo ja wat is het financieel nadeel wat voor het MAK is ontstaan?

Antwoord
MAK Blokweer wordt ieder jaar, evenals andere subsidiepartners, op basis van een door de raad 
vastgesteld percentage gecompenseerd voor stijgende loon- en prijskosten. Deze compensatie heeft de 
afgelopen jaren geen gelijke tred gehouden met alle kostenstijgingen waarmee MAK Blokweer zich 
geconfronteerd zag. Het huidige subsidiebedrag is ontoereikend om concurrerend zijn op het gebied van 
arbeidsvoorwaarden ten opzichte van andere soortgelijke organisaties en tegelijkertijd het huidige 
activiteitenniveau vol te houden. MAK Blokweer is niet aangesloten bij een CAO. Uit een door MAK 
Blokweer uitgevoerde benchmark blijkt trouwens dat veel andere milieucentra ook niet bij een CAO zijn 
aangesloten.
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Vraag 3 Klopt het dat vergelijkbare organisaties een hogere subsidie hebben ontvangen waar wel 
rekening is gehouden met loon en prijsstijgingen?

Antwoord
Nee, dit klopt niet. Er is in Hoorn sinds enige jaren sprake van loon- en prijsindexeringen.

Vraag 4 Wij begrijpen dat het MAK bezig is om verschillende scenario’s om toch te kunnen blijven 
bestaan in de toekomst. Bent u als college betrokken bij de plannen en wat is de visie van 
het college hierop?

Antwoord
Vooropgesteld, er is geen acute bedreiging voor het voortbestaan van MAK als marktconforme 
beloningen gaan worden betaald. Wel is er sprake van beperktere financiële mogelijkheden waardoor de 
omvang van de activiteiten ter discussie staat. Het college onderhoudt contact met MAK Blokweer 
hierover. De visie van het college hierop is dat de activiteiten van MAK Blokweer binnen het huidige 
financiële kader moeten plaatsvinden aangezien de onzekere financiële situatie van de gemeente op de 
korte en middellange termijn vooralsnog geen ruimte biedt voor extra uitgaven.

Vraag 5 Loopt MAK het risico dat een deel van het terrein ingezet gaat worden voor
woningbouw?

Antwoord
Het gebied van het MAK inclusief het Natuurpark Blokweer, de weiden en de boomgaard heeft de status 
"groen”, dus nee, er zijn geen plannen voor woningbouw op het terrein van MAK Blokweer.

Vraag 6 Hoeveel vrijwilligers zijn er bij het MAK actief?

Antwoord
MAK Blokweer heeft ongeveer 95 vrijwilligers.

Vraag 7 Klopt het dat het MAK bijna de helft aan schapen heeft verloren vanwege de
blauwtong en wat betekent dit voor de inkomsten van het MAK.

Antwoord
Het is inderdaad correct dat MAK Blokweer schapen heeft verloren aan Blauwtong. In totaal 29 schapen, 
waaronder een aantal fokschapen, en 1 geit van een totale kudde van 40 a 45 dieren. Dit heeft geen 
financiële gevolgen voor MAK afgezien van beperkte kosten voor de dierenarts vanwege euthanaseren 
en nu inenten tegen blauwtong (€ 4 per schaap).

Vraag 8 Is het college bereid om het MAK incidenteel tegemoet te komen gelet op het
grote verlies van het aantal schapen en daarmee de inkomsten van MAK.
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Antwoord
Het college acht een financiële tegemoetkoming voor het grote verlies van schapen niet noodzakelijk 
aangezien de financiële schade beperkt is.

Met vriendelijke groet,
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